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Ad 1) Siden sidst 
Seneste referat gennemgået og godkendt. 

 

Legepladsudvalg skal endeligt etableres. Kim sender mail rundt til alle. 

 

Ad 2) Økonomi 
Økonomien følger budgettet. 

 

Grønne arealer er pt. under budget. 

 

Vi har fået henvendelse fra Deloitte/Morten Steinmetz (nr. 111) vedr. den ændrede ejendomsskat. 

Deloitte/Morten ønsker at sende faktura til grundejerforeningen mens de enkelte husstande så indbetaler til 

grundejerforeningen. Dette pga. at Deloitte er underlagt Hvidvaskningsloven, der kræver kopi af pas/kørekort af 

alle. 

 

Rent principielt er det ikke noget grundejerforeningen skal blande sig i, men bestyrelsen har dog alligevel 

vurderet at det er OK. Dog skal det være afsluttet inden udgangen af september, når regnskabet afsluttes. 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Torben (94), Lars (107), Kim (77), Lasse (127) 

Afbud:  

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 127 

Dato: 21. august 2014  

Emne: Bestyrelsesmøde 
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Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Kommunen håber på at de kommer lidt i gang i efteråret, men der er intet sket. Der er ikke bevilget penge 

endnu. 

 

Vores eksterne konsulent Jørn har kontaktet dem flere gange, men de forhaler sagen… Seneste besked fra vores 

kontakt hos kommunen er: 

 

Der arbejdes stadig på at finde den nødvendige økonomi til udbedring af diverse fejl og mangler, hvilket 

ikke ”er bare lige sådan” – vi taler jo om en del ekstra penge……. 

 

Jeg regner med/ håber på, at udbedringen opstarter her i efteråret. 

 

Lars holder gryde i kog. 

  

Ad 4) Snerydning 
Lasse kontakter evt. ny snerydder for at vurdere om vi skal udskifte Hede Danmark, der kørte for os i vinteren 

2013/2014.  

 

Af dem der blev indhentet priser fra i 2013 var Hede Danmark billigst pr. gang. Og bestyrelsen har været godt 

tilfredse med samarbejdet. Men de kom til gængæld meget tit, hvilket gjorde løsningen meget dyr på trods af 

den milde vinter. Derfor skal der undersøges andre muligheder for 2014/2015. 

 

Ad 5) Generalforsamling 
Dato fastsat til d. 25/11 kl. 20. 

KRH booker lokale. 

 

 

Ad 6) Næste møder 
Tirsdag d. 30 september kl. 20 hos Kim 

Torsdag d. 30. oktober kl. 20 hos Torben. 

 

Ad 7) Evt. 
 

 


